
Rondvraag 3 Commissie MME d.d. 14-11-2016

De fractie van D66 heeft een rondvraag ingediend naar aanleiding van zeer recente 
ontwikkelingen in onderstaande twee berichten:

http://www.rtvutrecht.nl/nieuws/1543537/veel-steun-voor-fietspad-over-de-lek-bij-
culemborg.html

http://www.ad.nl/utrecht/komst-van-fietspad-over-spoorbrug-lek-komt-dichterbij~ab021826/

Vraag: 

In de raadsvergadering van Culemborg is raadsbreed een motie aangenomen waarin de 
raad het college oproept om samen met de gemeente Houten, Provincie Gelderland, 
Provincie Utrecht en Pro Rail te kijken naar de mogelijkheid een fietspad langs de spoorbrug 
over de Lek bij Culemborg te realiseren. Wij lazen op RTVUtrecht vervolgens dat Provincie 
Utrecht hier positief tegenover staat en daar zijn wij, uiteraard, erg blij mee. Graag horen wij: 

- Wat is de gedeputeerde van plan met betrekking tot de uitgesproken wens? 

- Is er al contact met de gemeenten en de provincie Gelderland over geweest? 

- Zou de gedeputeerde ons de komende tijd op de hoogte willen houden van verdere 
ontwikkelingen? 

Hartelijke groet, 

Ayla 
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